
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 9. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 444
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren lægger op til at opkræve det samlede 
beløb på ca. 2,5 mia. kr. på én gang i stedet for at fordele de øgede AUB-betalinger ud 
over flere år, når det under alle omstændigheder er virksomhederne, der kommer til at 
betale hele beløbet, og det offentlige ikke har nogen som helst merudgifter som følge af 
ministeriets fejlskøn?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katarina Ammitzbøll (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katarina.Ammitzboll@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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